
Zápis z členské schůze ZO ČSV Kladno - 7. 5. 2025  

Květnová schůze proběhla v komorním počtu 12 včelařů. 

Výsledky Kampaně proti moru včelího plodu  

Účast v kampani byla mírným zklamáním, odevzdaných vzorků je pod 2000, cíl byl 2300, lépe i víc. Díky kampani 

byly 3 záchyty nemoci. Otázka je, jak dál a co bude efektivní kraji příště nabídnout. Komplikací bylo, že ČMSCH 

nechtěl resp. nemohl poskytnout kontakty na chovatele s ohledem na ochranu osobních údajů. Do budoucna by 

se to mělo řešit zaškrtnutím políčka souhlasu při registraci do databáze.  

Kandidáti na předsedu ČSV 

Přítelkyně Belušová pohovořila o situaci kolem příprav na volbu příštího předsedy ČSV. S kandidaturou souhlasil 

bývalý ministr zemědělství přítel Nekula. Kandidaturu ohlásil také současný tajemník ČSV přítel Krejčí. Dalším 

kandidátem je místopředseda Ing. Vaněk. Oba zmínění kandidáti jsou aktuálně v úzkém vedení svazu, a tedy 

jsou představitelé stávající linie. Dle přítelkyně Belušové není důvod si myslet, že by stáli o podstatnou změnu - 

případně by se o ni mohli nebo měli snažit již v rámci současného angažmá.     

Otázka prostoru na schůze.  

Je třeba hledat nové, levnější místo pro schůze. Údajně se rekonstruuje Sokolovna na hlavní ulici ve Švermově.  

Je třeba se věnovat průzkumu, případně bude možné využívat prostory nové přístavby ekocentra na Čabárně.  

Příští schůze na Čabárně 

Po jistém váhání se přítelkyně Belušová otázala přítomných, ti se v většině vyslovili pro konání na Čabárně 

navzdory riziku nepřízně počasí. Přítelkyně Belušová obešle s touto informací ostatní spolu s instrukcemi pro 

příjezd. Příjezd na Čabárnu totiž komplikují (protáhnuvší se) úpravy silnice Kladno – Brandýsek. Zatím je příjezd 

možný z jednoho nebo z druhého směru (instrukce se mění co týden). V závěru rekonstrukce být měl být příjezd 

na Čabárnu uzavřen úplně.   

ZMĚNA OPROTI ZÁPISU, AKCE NA ČABÁRNĚ SE RUŠÍ, NEBEZPEČÍ POKUT ZE STRNAY POLICIE ČR! DALŠÍ SCHŮZE 

OPĚT NA KUKLÍKU.  

Otázka sklenic 

Problém sklenic na med – chtěl by se kdo ujmout aktivity hromadného nákupu? Tradiční „distributor“ přítel Míla 

letos sklenice nezajišťuje. Nebo se alespoň domluvit, když pro sklenice jedu s někým dalším. Na Čabárně na to 

letos není místo a ani situace s dopravou není příznivá. Dnes ani není problém si sklenice nechat dovézt.  

Diskuse (heslovitě): 

Včely na střechách. Přítel Gustav Uváčik zakládající střešní stanoviště.  

Přítel Ovčárik nabízí matečníky.  

Družba s Hostomicemi a Klatovy poněkud uvadá, vyměnilo se tam vedení. Naopak je zájem o exkurzi do 

kladenských včelařsky významných míst od přátel z Pardubicka.   

Na Čabárně se staví nový pavilon.  

Nabídka od zahrádkářů v Podprůhonu – je možné tam dělat nějaké společenské akce. Je tam starý 

zrekonstruovaný včelínek, paní ho nabízela.  



Přítel Košut nabízí stanoviště pro včely ve firmě, kde působí.   

Okresní konference stále nemá termín, lze se jen dohadovat, jasná informace a tedy možnost si věci plánovat 

chybí. 10.5. je termín na nahlášení delegátů  ostatních ZO(u nás stanoveni na výroční schůzi).  

 

Zapsal přítel Jan Červený 


